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ČESKO: Podle bývalého českého prezidenta Václava Klause není možné kvůli koronavirové epidemii
přestat žít ani zavírat hospodářství.

Václav Klaus byl v pátek dne 9. října 2020 hostem v pořadu 360°, který vysílá zpravodajská televize
Prima CNN. S moderátorkou Markétou Fialovou silně kriticky hovořil o aktuálním přístupu české
vlády k epidemii koronaviru, kvůli níž není možné přestat žít ani zavírat hospodářství.

Podle bývalého českého prezidenta Václava Klause není možné kvůli koronavirové epidemii přestat
žít ani zavírat hospodářství. Život přináší rizika a my bychom se je měli naučit vyhodnocovat.
Ekonomické náklady zvažovaného lockdownu jsou obrovské. „Možná k němu ale nedojde, vláda se
třeba ulekne reakce veřejnosti,“ řekl Václav Klaus v pátečním vydání pořadu 360 stupňů na CNN
Prima NEWS.

Jsme lidé žijící ve svobodné společnosti a nemá se s námi zacházet tak, jak to dělá pan
Prymula. „Přetekl pohár, dnešní věci byly mimořádné,“ řekl Václav Klaus v pořadu 360 stupňů na
televizní stanici CNN Prima NEWS. Podle něho je největším nebezpečím aktuální situace
strach. „Zeptejte se psychologů a ti vám řeknou, kolik přibylo psychicky nemocných jen
z toho strachu,“ dodal Klaus.

Vláda prý také zachází se statistikami o nakažených, nemocných nebo zemřelých způsobem, který
obavy veřejnosti jen přiživují. „Že jsme překročili sto tisíc čeho? Nakažených? To ale nejsou
nemocní lidé. Nemocný člověk je někdo úplně jiný, nemocný je člověk s COID-19 a ne ten,
kdo má v sobě drobky toho viru,“ řekl Václav Klaus.

Život nese rizika

Podobně se mu nelíbí uváděné statistiky o zemřelých s COVID-19. „Pokud se podívám na data, tak
letošních dosavadních 33 týdnů bylo v uplynulé dekádě až pátých v pořadí, co se týče počtu úmrtí.
Nejvíce zemřelých bylo v roce 2018, pak 2015, 2017, 2019 a až pátý je rok 2020. Je tohle hlavní
zpráva? Je to překvapivé číslo?“ ptal se řečnicky Klaus.

Podle bývalého českého prezidenta bychom se měli naučit žít s vědomím, že naše chování může být
rizikové a pouze si vyhodnotit, jakou míru rizika jsme ochotni přijmout. „Když budete nonstop
přecházet frekventovanou silnici, asi vás něco srazí. Řešením je po té silnici
nepřecházet,“ argumentoval Klaus. Sám prý například při lyžování nenosí přilbu, protože je podle
něho málo pravděpodobné, že by se mu něco stalo.

Klaus v pořadu 360 stupňů reagoval na tiskovou konferenci, kde premiér Andrej Babiš a ministr
zdravotnictví upozorňovali, že může dojít k plošné karanténě, pokud lidé nebudou dodržovat
protiepidemická opatření. „Vládní opatření jsou přestřelená, vláda straší a vyhrožuje
občanům,“ uvedl Institut Václava Klause 9. října.
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https://cz24.news/klaus-odkazuje-vlade-nejsme-male-deti-s-cisly-o-nemocnych-matete-lidi-kolik-pribylo-psychicky-nemocnych-ze-strachu-video/
https://cz24.news/klaus-odkazuje-vlade-nejsme-male-deti-s-cisly-o-nemocnych-matete-lidi-kolik-pribylo-psychicky-nemocnych-ze-strachu-video/
https://cz24.news/klaus-odkazuje-vlade-nejsme-male-deti-s-cisly-o-nemocnych-matete-lidi-kolik-pribylo-psychicky-nemocnych-ze-strachu-video/

